
 
 
 
 
 
    
Referat Rotary peis-møte i  Program-komiteen 24/8-2021 hos Alv Smith Johansen. 
 
Tilstede var: Einar Røyneberg , Jan Sollid , Hans Anders Rygh, Ulf Gran , Tobias Brotkorp , Alv Smith 
Johansen , Einar Røyneberg  og «delvis» Amund Rudlang. 
Ikke tilstede var: Marit Foss , Arvid Lian , Otto Lagarhus 
 
1.  Møte startet med omvisning i hagen til Alv med mye nytte og prydvekster.  
 
2.Videre var det kommende januar- programmet  som var temaet. Alv undersøker med Bane Nor om orientering 
om arbeide med ny jernbane-trasè. Jan Sollid trodde han kunne få grunder Stein Ove Eriksen til å komme å 
snakke om «eventyret» Huddly. Hans Anders snakker med Line i næringsrådet. Hun vil eventuelt oppdatere oss 
på hva som er på trappene i næringslivet i nye Holmestrand. Andre innspill kom også på møte så vi håper vi også 
kan få et interersant januar-program. 
 
 
Ellers fikk vi god servering hos Alv. Vi fikk til og med smake på godt hjemmelaget kaldt brygg.:)      
  
 
Referent: Einar Røyneberg 
 
 
   


